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Pkt. 1. Orientering fra kommunen, v/ Jette Søe.
Trappevask
Kommunen yder ikke hjælp til vask af trapper, som borgeren er forpligtet til at vaske i forbindelse med 
et lejemål. Derimod kan vask af trapper i  selve boligen væve en del af den visiterede ydelse.

Deadlines
Deadline for at aflevere høringssvar til Jette Søe forlænges for Ældrerådet, således at svarene kan 
afleveres i  lø b e ts  den pågældende dag.

Nv organisation
Ældreservice og Sundhed er slået sammen og hedder nu Sundhed og Forebyggelse.
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Budget 2010
Der er lagt op til en større besparelse, hvoraf sundhedsområdet skal tage sin del.
Jette Søe modtager gerne rådgivning fra Ældrerådet, inden budgetforslaget i maj måned 
skal sende frem til politisk behandling.

Forløbsprogram om diabetes
Kommunen arbejder i øjeblikket på at udvikle et forløbsprogram for diabetespatienter. 
Arbejdet får tilskud fra DUT-midlerne i de næste 21/2 år.

Lundevej 18
Rummer 8 boliger med eget bad og fælles køkken. Stedet hører under Tolleruphøj, men er 
lønmæssigt dyrere i drift, fordi afstanden hindrer, at man kan "deles" om medarbejderne.

Pkt. 2. Dagsorden og godkendelse af referat fra 18-01-2010.
Godkendt, dog med den kommentar at punkt 10 i referatet var uklart formuleret.

Pkt. 3. Orientering fra Formand. v/ Lise Lotte Due 
Lise-Lotte har tilmeldt sig et formandskursus.
Christian og Lise-Lotte repræsenterede Ældrerådet ved Birte Hansens afskedsreception.

Følgende materiale blev omdelt:
• Nyhedsbrev fra Danske Ældreråd
• Materiale fra OK klubberne
• Tilmelding til Ældrepolitisk konference i april.

Omsorgscentrenes Bruger- og Pårørenderåd
Lise-Lotte har skrevet til omsorgscentrene om at lade en repræsentant fra Ældrerådene 
være observatør på Bruger- og Pårørenderådenes møder.

Besøg på omsorgscentrene
Lise-Lotte har arrangeret, at Ældrerådet kan komme på besøg på centrene. Afdelingsleder 
for plejeboligerne, Hanne Larsen vender tilbage med datoer.

Ældrerådets e-mail adresse
Den tidligere e-mailadresse nedlægges og erstattes med den adresse, der står på 
Ældrerådets hjemmeside. Brevpapiret tilrettes så det er web-adressen, der fremgår.
I Ældrerådets pjece anføres Lise-Lottes adresse som Ældrerådets postadresse.

Møde med Social- Ældre- og Sundhedsudvalget den 3. marts 
Ældrerådet ønsker at drøfte følgende spørgsmål med udvalget:

• Form på samarbejdet mellem udvalget og Ældrerådet
• Spørgsmål om deadlines og om muligheden for at afgive kommentarer inden 

udvalgets møder
• Ønske om at blive inddraget tidligere i forhold til budgetarbejdet
• Selvtræning på centrene
• Valgsteder (Ældrerådsvalg)

Ældrerådets mødedatoer
- aftales endeligt efter mødet med Social- Ældre- og Sundhedsudvalget.
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Pkt. 4.

Pkt. 5.

Pkt. 6.

Pkt.7.

Pkt. 8.

Pkt. 9

Pkt. 10.

Pkt. 11.

Økonomi. v/ Martha Wickens
Der er indgået 25.000 kr. fra kommunen. Der er afholdt en udgift på 2.000 kr. for 
fortæring.
Saldo 52.139,02 kr.
Martha laver budgetforslag med fokus på udadrettet aktivitet.
Budgetforslag dateret 20.04.09 vedlægges referatet.
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Godkendelse af pressemeddelelser. v / Hanne Vedersø 
Hannes oplæg til pressemeddelelse blev godkendt.

Ældrerådets hjemmeside
Hanne kvitterer for nye debatindlæg og bringer emnerne videre til Ældrerådet. 
Det tilstræbes, at man skal kunne se Ældrerådets referater via et enkelt klik.

Træning i Centrene. V/ Erik Nielsen 
Enighed om at området bør harmoniseres.
Emnet drøftes på det kommende møde med Social-, Ældre- og Sundhedsudvalget. 
Der arbejdes videre med planer om et møde med repræsentanter for centrene, SÆL
udvalget, Ældrerådet og evt. en repræsentant fra administrationen.

Orientering fra fagudvalg.
Valg af kontaktpersoner fra Ældrerådet:

■ Social-, Ældre- og Sundhedsudvalget:
■ Kultur-, Fritid- og Idrætsudvalget:
■ Teknik-, Miljø, og Erhvervsudvalget:
■ Plan- og Udviklingsudvalget:

Hanne og Lise-Lotte 
Hanne og Erik 
Christian og Erik 
Christian

Sag om Lundevej 18 D til høring
Oplægget anbefales med bemærkning om, at beboerne skal godtgøres en eventuel 
merudgift. Lise-Lotte sender høringssvar til Jette Søe.

Orientering fra Klagerådet
Christian er formand og Inge næstformand. Rådet foreslår en vedtægtsændring om, at 
rådet skal orienteres når en klage sendes til Det Sociale Nævn, og når kommune modtager 
nævnets afgørelse. Christian sørger for, at Ældrerådet får kopi af vedtægterne.
Klagerådet har inviteret leder af Visitationsafdelingen, Sten Skovgaard-Petersen til at 
orientere om visitationsprocessen.

Næste møde og mødested.
Mandag den 15. marts 2010 kl. 9.15, Frederikssund Rådhus, lokale F2-AF105.

Eventuelt.
Forslag om at invitere Hanne Larsen til at fortælle om robotprojekter på omsorgscentrene. 
Spørgsmål om, hvordan resultater af projekt Livskvalitet og Sundhed forankres.
Brugere af Aktivitetshuset i Slangerup, som bor på strækningen Jordhøj -  Uvelse By, 
påvirkes af ændret busdrift.
Den 13. april kl. 13.30 kommer Ole Find Jensen til Skibby for at tale om 3 emner: Visioner 
for udvikling af frivillige centre, motion og kollektiv trafik.
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